
 
                                                                Protokół Nr 8/11

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytej dnia 15 września 2011 r. 

w siedzibie urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz.1045

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu   oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski  a także 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały w 
tym projekty uchwał  i pozostałe dokumenty . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 16 września   2011 roku 
4.Analiza realizacji budżetu gminy za I-sze półrocze 2011 r.
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy różne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1 
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół  Nr  7/11  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji został  przyjęty  jednogłośnie  bez 
odczytywania .
Ad.3 
Przewodniczący komisji  Agnieszka Lena odczytała  projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji tj. na 16 września 2011, komisja je przeanalizowała, a następnie zaopiniowała jak 
niżej : 
- projekt  uchwały Nr X/74/11 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Stargardzie 
   Szczecińskim 
Komisja przeanalizowała  listą kandydatów , a  wyboru ławników w głosowaniu tajnym dokona 
komisja na sesji . 
- projekt  uchwały Nr X/75/11 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z cmentarzy 
   komunalnych i urządzeń cmentarnych 
Odnośnie  tego  projektu  uchwały  komisja  zwróciła  uwagę  ,aby  dokonywać  systematycznie 
podwyżek cen , bo wtedy są mniejsze wzrosty cen . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 3 głosami „za” . 
- projekt  uchwały Nr X/76/11 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym 
lokalu użytkowego- sklep w Rogowie ,
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-projekt uchwały Nr X/77/11 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/333/10 Rady Gminy Stargard 
Szczeciński  z dnia 17 września 2010 r .- komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały , 
-projekt  uchwały Nr X/78/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
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uwarunkowań  i   kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy Stargard  Szczeciński  w 
obrębach    ewidencyjnych Poczernin i Warchlino    
-projekt  uchwały Nr X/79/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębach ewidencyjnych Poczernin i Warchlino
Wójt Gminy omówił uzasadnienie do w/w dwóch projektów uchwał , poinformowała na jakich 
etapach procedury planistycznej mieszkańcy będą mogli zgłaszać swoje uwagi czy wnioski i to ,że 
w przypadku nie przyjęcie wniosku musiałoby być  uchwała rady , 
Komisja w/w projekty uchwał zaopiniowała 3 głosami „za” .
-  projekt  uchwały  Nr  X/80/11  w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  XVIII/137/08  Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie , a komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały   
- projekt uchwały Nr X/81/11 w sprawie nabycia przez Gminę Stargard Szczeciński zabudowanej 
nieruchomości  dla potrzeb realizacji zadań własnych gminy 
Wójt Gminy przedstawiając uzasadnienie do w/w projektu uchwały powiedział  ,że nabycie tej 
nieruchomość  rozwiąże problem z sanitariatami w świetlicy wiejskiej w Warchlinie.
Komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-projekt uchwały Nr X/82/11 w sprawie zatwierdzenia aneksu do „ Planu Odnowy Miejscowości 
Skalin” gmina Stargard Szczeciński
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez wójta, gdzie m.in. aneks ten jest 
głównie  potrzebny  do  złożenia  odwołania  do  Urzędu  Marszałkowskiego  odnośnie  wcześniej 
złożonego wniosku o dofinansowanie przedsięwzięć z funduszu europejskiego . 
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr X/83/11 w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 r.
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do   projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
na 2011 rok .
Członkowie komisji 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały .
-  projekt  uchwały  Nr  X/84/11  w  sprawie   zmiany  uchwały  w sprawie  wieloletniej  prognozy 
finansowej 
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały .
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Skarbnik Gminy poinformowała członków komisji, iż do projektu uchwały Nr X/83/11 w sprawie 
zmian budżetu gminy na 2011 r. będzie sporządzona  autopoprawka i przedstawiła czego ona będzie 
dotyczyć .
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  przystępując  do  analizy  realizacji  wykonania  budżetu  gminy  za  I-sze 
półrocze 2011 r . poprosiła członków komisji o dyskusję , czyli zgłoszenie uwag , pytań .
Komisja przystąpiła do dyskusji i jako pierwsza głos zabrała przewodnicząca komisji i odnosiła się 
do pozycji , które zostały wykonane bardzo nisko , a szczególnie do pozycji w dochodach  - dział 
gospodarka mieszkaniowa -  a wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa 
użytkowania wieczystego nieruchomości  (  sprzedaż  działek )  -  gdzie na zaplanowane dochody 
1424 180.00 zł ,  wykonanie wyniosło  1.72 % i zapytała dlaczego tak duża pozycja została ujęta do 
budżetu , a co z wydatkami .
Wójt Gminy odpowiedział ,że taka ilość  nieruchomości została przygotowana do sprzedaży ,  a 
sytuację na rynku nieruchomości znamy , brak jest osób chętnych do kupna .
Skarbnik Gminy powiedziała m.in. ,że jeżeli nie sprzedamy tych działek ,to trzeba będzie obniżyć 
wydatki do końca roku .
Kolejne pytanie zadane przez przewodniczącą komisji dotyczyło wykonania wpływów z podatku 
dochodowego od osób fizycznych  i tutaj skarbnik gminy wyjaśniła ,że te środki pobiera urząd 
skarbowy  ,  a  gmina  zapisuje  szacunkową  kwotę  do  budżetu  na  podstawie  wpływów   roku 
poprzedniego .



- 3 - 
Dyskutowano  nad  tym ,że  jeżeli  zabraknie  środków na  wydatki  ,  to  według  przewodniczącej 
komisji może być konieczność zaciągnięcia pożyczki.
Skarbnik gminy omówiła informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I-sze 
półrocze  2011  roku  i  informację  o  przebiegu  wykonania  planu  finansowego  samorządowej 
instytucji kultury za I-sze  półrocze 2011 roku . 
Przewodnicząca komisji  po zakończeniu dyskusji  odczytała   przyjętą  przez  komisję   opinię  w 
sprawie wykonania budżetu gminy za I -sze półrocze 2011 roku w brzmieniu  jak w załączniku do 
protokołu . 
Informacje stanowią załączniki do protokołu . 
Ad.5
Radny Zdzisław Michałek powiedział o potrzebie wykonania  peroników tj. koło szkoły i drugiego 
na  terenie  wsi  .Powiedział  również  o  konieczności  podcięcia  drzew wzdłuż  drogi  Grabowo – 
Małkocin .
Przewodnicząca komisji Agnieszka Lenda  poruszyła tak ważny temat dla mieszkańców Lipnika 
jakim jest , brak obecnie lokalu na spotkania mieszkańców , iż ostatnie spotkanie rady sołeckiej 
odbyło się pod „ chmurką „ . Przewodnicząca powiedziała o wyremontowaniu remizy , że przez 
tyle lat korzystali  z pomieszczenia Ośrodka Doświadczalnego w Lipniku służącego za świetlicę 
wiejską  ,a teraz odmawia im się  użyczenia tego pomieszczenia i  sołectwo zostało bez niczego. 
Dalej przewodnicząca zaproponowała , aby kupić działkę przy boisku od ZUT w Szczecinie , aby 
mogli  uwzględnić  przy  cenie   wkład  włożony  przez   mieszkańców  w  budynek  gdzie  było 
pomieszczenie świetlicy . 
 Poinformowała ,że złoży pismo sołectwa Lipnik do Wójta  w sprawie zakupu działki i budowy 
świetlicy na tej działce.
Wójt Gminy -odnośnie remontu remizy, a zwłaszcza  jego dachu  wyjaśnił  ,że po sporządzeniu 
kalkulacji zdecyduje o remoncie lub też nie .  
Ad.6 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenie  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                   Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :
2011.09.15                                                                                     2011...............................


